

# TABLE OF CONTENTS

## 目 录

**Water Inrush Problem Research of Using the Heavy Curtain Grouting Technology to Govern Limestone in Coal Mine**

(利用帷幕注浆技术治理煤矿灰岩突水问题研究)

W. C. CHI.....1

**Selection of Ground Support and Application Based on Method of Rock Mass Rating (RMR)**

at Taldy Bulak Levobezhny Gold Mine, Kyrgyzstan

(RMR 岩体质量稳定性分级方法在塔尔德布拉克左岸金矿巷道支护中的应用)

G. WANG, X. L. TANG.....7

**Summary of the Utilization Status of Coal Gangue**

(煤矸石利用现状综述)

W. QIAN, X. C. HAN, X. B. YANG, W. WANG, K. LI.....13

**Numerical Simulation Research of Damping Effect Caused by Blasting Vibration in Pre-Splitting**

Engineering Based on ANSYS

(基于 ANSYS 的预裂爆破减振效应数值模拟研究)

J. WANG, S. X. LIU.....19

**Numerical Simulation of Gas-Liquid Two-Phase Flow in Throttling Process**

(气液两相节流数值模拟)

D. S. LIU.....24

**Experiment Study on Effect of Temperature on Mechanical Properties of Two Types of Coal Containing Gas**

(温度对两种含瓦斯煤样力学特性影响的实验研究)

S. J. PENG, Y. M. DING, W. D. LU, H. GUO.....30

**Experimental Research on Direct-Reverse Flotation of Sichuan Qingping Phosphate by Using Amphoteric Collector**

(两性捕收剂用于四川清平磷矿的正反浮选试验)

H. H. LUO, J. YANG, H. H. RAO, C. X. LI, B. Y. CHEN, L. K. LIU, D. P. ZHU.....36

**Study of Abutment Pressure on Fully Mechanized Working Face Advancing Speed**

(综采工作面推进速度对支承压力影响研究)

D. H. XIE, C. Q. ZHU, Z. H. ZHU, Z. ZHOU, Y. OU.....43

**Tight Sandstone Unconventional Reservoir Development Supporting Technology Research and Application in Yi 123-1 Block**

(致密砂岩非常规油藏开发配套工艺在义 123-1 块的研究与应用)

Y. S. QI.....50